
Generalforsamling i InTech d. 20/11/2019 

 

1. Valg af dirigent og referent.  

Louise 528 vælges til dirigent, Frederik 415 til referent.  

 

2. Godkendelse af generalforsamlingens lovlige indkaldelse.  

Enstemmigt godkendt. 

 

3. Bestyrelsens beretninger.  

Vi har haft problemer med at nogle regninger er betalt for sent. Disse skal derfor overføres til 

næste halvårs budget, hvorfor overskuddet virker højere dette regnskab end det retmæssigt 

bør være, og det næste halvår vil være lavere end hvad man ellers kunne regne med.  

Den nuværende formand genopstiller ikke, da denne tager på udveksling efter nytår.  

 

4. Godkendelse af regnskab samt budget over mindstebeholdning i InTech.  

Udgiften ”Aftale” har endnu intet bilag. Én fra bestyrelsen skal udpeges til NemID-ansvarlig for 

at få adgang til foreningens e-Boks hvori fakturaen ligger.  

 

5. Redegørelse for budgetforslaget samt bestyrelsens planer for det kommende halvår.  

For sent betalte poster overføres til næste halvårs budget. Der budgetteres således med tre 

betalinger af hhv. IP-adresser og internetforbindelse i stedet for de sædvanlige to. 

Printerudgifterne næste budget er også lidt hævet næste budget. Der er dog stadig et lille 

overskud.  

 

6. Behandling af indkomne forslag, der ikke naturligt bør behandles ifm. ovennævnte punkter.  

Indkomne forslag skal være bestyrelsen i hænde senest to uger før mødet på (admin@omk.dk). 

Der er ikke indkommet nogen forslag.  

7. Valg af:  

1 Formand. Louise Erch Petersen, værelse 528 stiller op. Enstemmigt stemt ind.  
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1 Næstformand. Anders Lundby Andersen, værelse 427 stiller op. Enstemmigt stemt ind. 

1 Kasserer. Sophie Vindal Larsen, værelse 522 stiller op. Enstemmigt stemt ind.  

2 Suppleanter. Ingen opstillede. 

1-2 Revisorer. Én repræsentant fra Otto Mønsted Kollegiets formandskab stiller op. 

Enstemmigt stemt ind.   

 

8. Evt. 

Sophie: Må røgvæske til røgmaskinen indkøbes på foreningens vegne? Bestyrelsen siger enstemmigt 

ja. Ydermere: Er vaskekameraet ordnet endnu? Nej, men der vil blive kigget på det.  

André: Nogle af stolene i biografen er i stykker. Skal det ordnes? Vi foreslår at få Denis til at se det 

efter. André foreslår også at admin@omk.dk laves om til intech@omk.dk. Bestyrelsen er enige i, at 

det er en god idé, men at den gamle mail skal bibeholdes til fakturaer osv. Til sidst foreslås at ”Projekt- 

og Servicekonsulent”-titlen ændres til Systemadministrator. Vi er enige om at det er en god idé, men 

at ændringen skal formaliseres i en vedtægtsændring på næste generalforsamling.  

 

Referent underskrift: 

Frederik Thede Schmidt-Hansen, Rektorparken 1, 4, 415, 2450 København SV.  
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